
 
Zápis č. 27/2013 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 27. zasedání AS FSv, které se konalo dne 18. 12. 2013

 

Přítomni: dle prezenční listiny  
Hosté: prof. Kohoutková, prof. Hájek, Ing. Vlasák  
 
Dr. Šibrava zahájil 27. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 
zasedání.  
 
Program: 
 

1. Kontrola zápisu 
2. Projednání a schválení zprávy o činnosti AS FSv za rok 2013 
3. Návrh na jmenování prof. Ing. Jiřího Studničky, DrSc. emeritním profesorem 

ČVUT 
4. Projednání návrhu na udělení Šolínovy medaile Dr. Šibravovi 
5. Různé 

 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 
Zápis z 26. zasedání AS FSv ze dne 13. 11. 2013 byl schválen bez připomínek.  
 
V organizačním řádu, který projednal a schválil AS FSv na svém minulém 
zasedání, bylo potřeba upravit číslování. Toto doc. Demel učinil a korektorsky text 
ještě upravil.  Dokument bude ještě dnes předložen ke schválení AS ČVUT. AS FSv 
ČVUT projednal a schválil úpravu textu Organizačního řádu FSv ČVUT v Praze ve 
znění úprav doc. Demela. 
 
Hlasování: pro 23| proti 0| zdržel se 0 (z 23 přítomných senátorů). 
 
 
Bod 2.  Projednání a schválení zprávy o činnosti AS FSv za rok 2013  
 
Prof. Wald okomentoval Zprávu o činnosti AS FSv.  Drobné úpravy již byly 
zapracovány.  
 
Hlasování: pro 23| proti 0| zdržel se 0 (z 0 přítomných senátorů). 
 
 
Bod 3. Návrh na jmenování prof. Ing. Jiřího Studničky, DrSc. emeritním profesorem 
ČVUT 
 
Návrh předkládá paní děkanka na návrh prof. Walda. Prof. Wald představil 
senátu práci a osobnost prof. Studničky. Dr. Šibrava doplnil slova prof. Walda. 
 
Hlasování: pro 23| proti 0| zdržel se 0 (z 0 přítomných senátorů). 
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Bod 4.  Projednání návrhu na udělení Šolínovy medaile Dr. Šibravovi 
 
(Dr. Šibrava nebyl pro projednání tohoto bodu přítomen, byl odvolán panem 
tajemníkem v naléhavé záležitosti. Jednání senátu v této chvíli vedl prof. Wald.) 
 
Paní děkanka předložila AS FSv ČVUT v Praze návrh na udělení Šolínovy medaile. 
Dr. Šibravu nebylo potřeba členům AS dlouze představovat.  
 
Hlasování: pro 22| proti 0| zdržel se 0 (z 22 přítomných senátorů). 
 
Bod 5.  Různé 
 
Prof. Polák informoval členy AS o posledním zasedání Rady vysokých škol.  
 
Ing. Matějka se ptal prof. Hájka na hodnocení doktorandů a způsob zjištění 
krácení bodů. V případě pochybností se mohou studenti doktorského studia 
obracet na paní Ing. Hamarovou. 
 
SGS probíhá, finální finanční prostředky, které na katedru přijdou, zatím nejsou 
známy. Prof. Hájek doporučil postupovat stejně jako loni.  
 
Prof. Hájek poděkoval AS FSv za spolupráci. 
 
Ing. Matějka upozornil senát na to, že zaměstnanci – doktorandi byli při volbách 
uváděni v seznamu studentů i zaměstnanců. Dr. Šibrava doplnil, že domluva 
s volební komisí byla, že tito lidé měli být vyznačeni. Pokud dotyčný odvolil, byl ve 
druhém seznamu proškrtnut.  
 
Prof. Konvalinka otevřel téma elektronické volby. 
 
Členové AS a paní děkanka poděkovali Dr. Šibravovi za vedení AS FSv.  
 
Dr. Šibrava poděkoval senátu za spolupráci.  
 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 8. 1.  2014 od 9:00 v B169. 
 
 

Prof. Ing. František Wald , CSc. 
          místopředseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 
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